
SKU: PDLFSTXQZ12GN

Porodo Lifestyle  
FOLDABLE LANTERN
LED CAMPING LIGHT

Rashid Alaleeli
Sticky Note
فانوس قابل للطي
مصباح تخييم LED
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Product Overview 

The Porodo Lifestyle Foldable Lantern LED Camping Light is a versatile lighting 
solution designed for outdoor enthusiasts. It features five different lighting 
modes, offering up to 400 lumens of brightness, and a runtime of 22 hours, 
ensuring reliable illumination for long outdoor adventures. The lantern’s 
adjustable telescopic rod and strong magnetic mount provide multi-scene 
mounting options, allowing you to position it as needed. It also includes a 
brightness control feature to adjust the light intensity according to your 
preference. With IP44 water resistance and Type-C charging capabilities, this 
portable lantern is designed to withstand challenges and provide convenience 
for any camping or outdoor activity.

Specifications

Input

Material

Brightness

Battery Capacity

Recharge Time

Working Time

Charging Interface

5V/2A

ABS + Aluminum Alloy

400 Lumens

7800mAh

6H

14H-22H

USB-C
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نظرة عامة على المنتج
يُعد مصباح التخييم LED القابل للطي من Porodo Lifestyle حلاً متعدد الاستخدامات للإضاءة، مصممًا لعشاق الأنشطة الخارجية. يتميز بخمسة أوضاع إضاءة مختلفة، توفر سطوعًا يصل إلى 400 لومن، ومدة تشغيل تصل إلى 22 ساعة، مما يضمن إضاءة موثوقة لمغامراتك الخارجية الطويلة. يوفر قضيب المصباح التلسكوبي القابل للتعديل وحامله المغناطيسي القوي خيارات تركيب متعددة، مما يسمح لك بتحديد موضعه حسب الحاجة. كما يتضمن ميزة التحكم في السطوع لضبط شدة الضوء حسب تفضيلاتك. بفضل مقاومته للماء IP44 وإمكانية الشحن من النوع C، صُمم هذا المصباح المحمول ليتحمل التحديات ويوفر الراحة لأي نشاط تخييم أو أنشطة خارجية.

Rashid Alaleeli
Sticky Note
المواصفات

Rashid Alaleeli
Sticky Note
الإدخال
المادة
السطوع
سعة البطارية
مدة الشحن
مدة العمل
واجهة الشحن

Rashid Alaleeli
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٥ فولت/٢ أمبير
ABS + سبيكة ألومنيوم
٤٠٠ لومن
٧٨٠٠ مللي أمبير/ساعة
٦ ساعات
١٤-٢٢ ساعة
USB-C



Product Components

Water Resistance

Color Temperature

USB-A Output

Product Size

Maximum Height

Product Weight

Model Number

IP44

2700-8000K

5V/1A, 5W

84 x 84 x 293mm

922mm

556g

PDLFSTXQZ12
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Folding Bracket FeetReflective strip

RGB ambient light

Type-C Port, USB Output Port

Ambient Light Switch

High-brightness LEDCOB side light

Telescopic bracket

Power display
Lighting switch

Ground nail hole
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مقاومة الماء
درجة حرارة اللون
منفذ USB-A
حجم المنتج
أقصى ارتفاع
وزن المنتج
رقم الموديل
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IP44
2700-8000 كلفن
5 فولت/1 أمبير، 5 واط
84 × 84 × 293 مم
922 مم
556 جم
PDLFSTXQZ12
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مكونات المنتج
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ضوء جانبي COB
حامل تلسكوبي
مفتاح إضاءة
شاشة عرض الطاقة
إضاءة محيطية RGB
شريط عاكس
ثقب مسمار أرضي
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مصباح LED عالي السطوع
منفذ Type-C، منفذ USB
مفتاح إضاءة محيطية
أقدام حامل قابلة للطي



Operating Instructions

1. Switching Lighting Modes:
a. Press the gear switch to cycle through the lighting modes in 
sequence:
Front light → Side light → Warm light → White light → Warm white 
light.
b. To enter the gradual dimming mode, press and hold the lighting  
switch on any gear setting.

2. Switching Ambient Light Modes:
a. Press the switch to toggle through the ambient light modes:
Yellow light → Blue light → Green light → Red light.
b. Press and hold the ambient lighting switch at any level to enter 
the RGB breathing gradient mode.

Charging Instructions

1. Connect a 5V charger and insert the USB plug into the lantern's charging port.
2. Once the lantern is fully charged, the battery level will display 100 % to 
indicate that the charging is complete.
3. Using the Lantern as a Power Bank:
The mobile phone charging cable with a power bank function can be 
connected to the USB output interface of the lantern to charge your mobile 
phone.
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تعليمات التشغيل
1. تبديل أوضاع الإضاءة:
أ. اضغط على مفتاح الترس للتنقل بين أوضاع الإضاءة بالترتيب:
الضوء الأمامي   الضوء الجانبي   الضوء الدافئ   الضوء الأبيض   الضوء الأبيض الدافئ.
ب. للدخول إلى وضع التعتيم التدريجي، اضغط مع الاستمرار على مفتاح الإضاءة في أي وضع ترس.
2. تبديل أوضاع الإضاءة المحيطة:
أ. اضغط على المفتاح للتبديل بين أوضاع الإضاءة المحيطة:
الضوء الأصفر   الضوء الأزرق   الضوء الأخضر   الضوء الأحمر.
ب. اضغط مع الاستمرار على مفتاح الإضاءة المحيطة على أي مستوى للدخول إلى وضع تدرج الألوان RGB.
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تعليمات الشحن
1. وصّل شاحنًا بجهد 5 فولت، ثم أدخل قابس USB في منفذ شحن الفانوس.
2. بمجرد اكتمال شحن الفانوس، ستظهر نسبة شحن البطارية 100%، مما يشير إلى اكتمال الشحن.
3. استخدام الفانوس كبنك طاقة:
يمكن توصيل كابل شحن الهاتف المحمول المزود بخاصية بنك الطاقة بمنفذ USB الخاص بالفانوس لشحن هاتفك.



Important Notes

1. Refer to the operating instructions for switching the light modes.
2. Do not use this product in extremely cold or hot environments (below -10°C 
or above 60°C).
3. This product is rated IPX4 waterproof. Avoid using it for diving, as water 
seepage could cause circuit failure.
4. This product is compatible only with the original built-in lithium batteries. 
Do not attempt to replace the battery yourself.
5. Charge the product using a high-quality power socket and a standard USB 
charging cable.
6. Do not charge the product while it is in light mode.
7. Children should use this product under adult supervision and guidance.
8. Do not disassemble the product yourself.
9. Do not modify the product.
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Disposal

This product must not be disposed of as unsorted household waste. It is 
important to separate such waste for proper treatment and recycling, in 
compliance with local waste management regulations.

Rashid Alaleeli
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التخلص من المنتج 

لا يجوز التخلص من هذا المنتج كنفايات منزلية غير مُفرزة. من المهم فصل هذه النفايات لمعالجتها وإعادة تدويرها بشكل صحيح، بما يتوافق مع اللوائح المحلية لإدارة النفايات
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ملاحظات هامة
1. راجع تعليمات التشغيل لتغيير أوضاع الإضاءة.
2. لا تستخدم هذا المنتج في بيئات شديدة البرودة أو الحرارة (أقل من -10 درجات مئوية أو أعلى من 60 درجة مئوية).
3. هذا المنتج مقاوم للماء بتصنيف IPX4. تجنب استخدامه للغوص، فقد يؤدي تسرب الماء إلى تعطل الدائرة الكهربائية.
4. هذا المنتج متوافق فقط مع بطاريات الليثيوم الأصلية المدمجة.
5. لا تحاول استبدال البطارية بنفسك.
6. اشحن المنتج باستخدام مقبس طاقة عالي الجودة وكابل شحن USB قياسي.
7. لا تشحن المنتج وهو في وضع الإضاءة.
8. يجب على الأطفال استخدام هذا المنتج تحت إشراف وتوجيه الكبار.
9. لا تفك المنتج بنفسك.
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Contact Us

Products that you buy directly from our Porodo website or shop come with a 
24-month warranty.

When you buy Porodo products from any of our approved sellers, you only get a 
12-month warranty. If you want to extend this warranty, go to our website at   
                                                                                and fill out the form with your information. 
Don't forget to upload a picture of the product too. After we've checked and 
accepted your request, we'll send you an email to confirm that your 
product's warranty has been extended.

For more info, please check:

If you have any questions about this Privacy Policy, please contact us at: 

Website: 
Service Support: 
Instagram: 

Warranty 

support@porodo.net
porodo

https://www.porodo.net/warranty

https://www.porodo.net/warranty

 https://www.porodo.net/
info@porodo.net
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الضمان

المنتجات التي تشتريها مباشرةً من موقع بورودو الإلكتروني أو متجرنا تأتي مع ضمان لمدة ٢٤ شهرًا.
عند شراء منتجات بورودو من أيٍّ من البائعين المعتمدين لدينا، ستحصل على ضمان لمدة ١٢ شهرًا فقط. لتمديد هذا الضمان، تفضل بزيارة موقعنا الإلكتروني https://www.porodo.net/warranty
واملأ النموذج بمعلوماتك.

لا تنسَ تحميل صورة للمنتج أيضًا. بعد التحقق من طلبك وقبوله، سنرسل إليك بريدًا إلكترونيًا لتأكيد تمديد ضمان منتجك.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة: https://www.porodo.net/warranty
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تواصل معنا

إذا كانت لديك أي أسئلة حول سياسة الخصوصية هذه، يُرجى التواصل معنا عبر:
info@porodo.net
الموقع الإلكتروني: https://www.porodo.net/
دعم الخدمة: support@porodo.net
إنستغرام: porodo




